
Referat af bestyrelsesmøde nr. 121 i AB Jæger 
Kl. 19.00, onsdag 20. august 2014 
 
Til stede: Marc, Ilan, Julie, Louise, Magnus, Kim, Theis, Anne Louise 
 
Fraværende: Randa, Johan,  
 

1) Marc er dirigent, Louise er referent og indkalder til næste møde er Snorre 
 

2) Godkendelse af referater fra møde 120: Præcisering angående punktet om 
istandsættelse af lokaler: Det er 45kld t.v. der renoveres og ikke lokaler 
generelt.  

 
3) Loppemarked (Anne):  

Marc melder tilbage, at bestyrelsen giver tilladelse til afholdelse af 
loppemarked d. 21 september. 

 
4) Henstilling af affald mv i opgange (Snorre):  

En andelshaver har klaget over henstilling af affald mv i opgangen. 
Der meldes tilbage til andelshaveren, at vi ikke vil gå og gøre rent efter folk, 
og at det må være noget folk selv arrangerer i opgangene.  
Kim svarer andelshaveren. 

 
5) Byggeudvalg orienterer: Der er styr på det. Samarbejdet med Ari fungerer 

bedre, men der er lidt vej endnu. Der er ved at blive udarbejdet skriv om hvad 
man som erhvervsdrivende må og ikke må, i samarbejde med 
erhvervsudvalget.  

 
6) Erhvervsudvalget: Orientering om BAK lokalet, diverse planer og husleje 

stigninger.  
 

7) Lukket punkt  


